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Notulen Algemene Ledenvergadering 11 april 2022 

Aanwezig Bestuursleden Irma Ligtvoet (voorzitter), Carel vd Graaf (penningmeester), 
Arry Zwaan (secretaris), Jelle Koolstra, Inge Kranenburg, Bart Koetsier en 
Cees-Jan van Leeuwen en 59 leden (totaal 66 personen) 

 
Opening 
 
Irma Ligtvoet opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
 
Overleden zijn de afgelopen maanden: Leo Overbeek, Richard Goossens en Henk Bergshoeff. 
De vergadering neemt een minuut stilte in acht om de overledenen te herdenken.  
 
Notulen ALV 25 oktober 2021  
 
Notulen worden met dank aan de secretaris goedgekeurd.  
 
Mededelingen en Ingekomen stukken 
 
Irma Ligtvoet heeft de volgende mededelingen: 
 
Op zaterdag 23 april as zal de nieuwe tribune worden geopend. 
 
Op 2 april jl. heeft ARC 1 de periodetitel binnengehaald en kan zich gaan opmaken voor het 
toetje na afloop van de competitie. Vrouwen 1 kan morgenavond ook de periodetitel 
binnenhalen. 
 
In de periode van 26 t/m 30 april worden er een 3-tal interlands (O16) op ons complex 
gespeeld. Begin juni wordt dit herhaald met 2 interlands van de leeftijd O19. 
 
De ARC-vlag is vernieuwd en hangt inmiddels in de mast. 
 
Op zaterdag 18 juni wordt het 95-jarig jubileumfeest gevierd. 
 
ARC 2 zal niet langer een selectieteam zijn. De O23 en de O21 competities zijn belangrijker 
geworden bij de verenigingen en ook bij de clubs. Door de grote van de A selectie zullen 
deze dus meer doordeweekse oefenwedstrijden gaan spelen. 
 
Arry Zwaan heeft de volgende mededelingen: 
 
Er is een bericht van verhindering ontvangen van Huub Bos, Joop van Weeren, Chris 
Arlman, Frans van Triest, Gert Jan Deben, Nick Bouman, Cees van Leeuwen, Niels van 
Burik, Lucien Bergshoeff en Jan Mossink. 
 
Daarnaast zijn er een tweetal mails binnengekomen over de aanleg van het kunstgrasveld. 
Deze zullen bij punt 6 van de agenda aan de orde komen. 
 
Het ledenaantal bedraagt: 1829. 



  
 

 2 

 
Begroting voor het seizoen 2022/2023 
Penningmeester Carel vd Graaf bespreekt de begroting voor komend seizoen en geeft een 
toelichting. 
 
Het betreft hier een tijdelijke begroting omdat bij punt 6 pas wordt besloten of er een extra 
kunstgrasveld wordt aangelegd. 
 
Op een vraag van Hans Wouter Valk over de verhuur van veld 6, A en B antwoordt Carel dat 
de opbrengst voor 100% voor ARC is. Datzelfde geldt straks voor het hoofdveld 
 
Het energiecontract tussen de leverancier en ARC loopt aan het einde van het jaar af.  
 
Op de begroting voor het komende seizoen is er een bedrag opgenomen voor het 100-jarig 
bestaan. Dit zal ook de komende jaren zo zijn. 
 
Ook is in de begroting opgenomen een bedrag voor doelsponsoring van de jeugd. Alleen 
wanneer de doelsponsoring binnen is wordt het gevraagd pas besteld en betaald. 
 
De begroting wordt door de leden goedgekeurd. 
 
Aanleg kunstgrasveld 
 
Cees Jan van Leeuwen geeft een presentatie over het waarom van de aanleg van het nieuwe 
kunstgrasveld en wat de financiële consequenties zijn.  
 
Na alle argumenten gehoord hebbende legt Irma het voorstel neer om te stemmen over het 
voorstel om van veld 1 een kunstgrasveld te realiseren en de daarmee samenhangende 
financiën. Na een hoofdelijke stemming zijn er 44 stemmen voor en 35 tegen het voorstel 
(incl. volmachten/kinderen). Het voorstel is daarmee aangenomen.  
 
Ook wordt de toezegging gedaan dat ook niet selectieteams hun wedstrijd gaan spelen op 
het hoofdveld. 
 
De verwachting is dat het kunstgrasveld komende zomer nog gerealiseerd zal worden. 
 
Bestuursverkiezing  
 
Arry Zwaan is herkiesbaar als secretaris. Daar er geen tegen kandidaten zijn wordt hij 
herkozen voor een periode van 3 jaar. 
Bart Koetsier is aftredend en niet herkiesbaar. Bart zal nog wel onderdeel blijven uitmaken 
van de commerciële commissie. Naar een nieuw bestuurslid wordt nog gezocht. 
 
Kristen Papadopoulos zal de PR & Communicatie op zich gaan nemen. Zij zal nog niet 
toetreden tot het bestuur. 
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Jubilea 
 
Traditioneel worden natuurlijk ook de jubilarissen gehuldigd. Deze keer was de eer voor: 
 
60 jaar lid: Huub Bos (niet aanwezig), Willem van Egmond en Joop van Weeren (niet 
aanwezig) 
50 jaar lid: Wilco van Leeuwen 
40 jaar lid: Chris Arlman (niet aanwezig) en Arjan van Rangelrooij 
25 jaar lid: Koen Figee, Arno Leijnse (niet aanwezig), Joeri Dijk en Niels van Burik (niet 
aanwezig)  
 
De voorzitter heeft voor elke jubilaris een speciaal woord bij het uitreiken van de 
jubileumspeld en een mooie bos bloemen. 
 
Daarnaast stelt het bestuur voor om Johan Boer en Frans Dijkman te benoemen tot lid van 
verdienste. Ook wordt voorgesteld om Piet Verkade te benoemen tot erelid. De aanwezigen 
gaan hiermede akkoord. 
 
Vrijwilligersschaal 
 
De vrijwilligersschaal wordt dit jaar uitgereikt aan de begeleiding en trainers van het G en JG-
voetbal binnen ARC. Namens deze groep neemt Ria van Breene de schaal in ontvangst. 
 
Rondvraag/Wat verder ter tafel komt 
 
Astrid Berk vraagt hoe het staat met het pannaveld. Via de Rabobank actie kon er gestemd 
worden voor een bijdrage. Irma geeft aan dat er nog niet voldoende gelden zijn om het veld 
ook te realiseren. 
 
Richard Kranenburg geeft aan dat er iemand bereid is om voor het 100-jarig bestaan een 
jubileumboek te maken. Irma zegt toe dat er na de zomervakantie een jubileumcommissie 
geformeerd zal worden die dit dan onder zijn hoede zal nemen.  
 
Maarten Wolf vraagt waarom er in plastic glazen bier wordt geschonken. Irma geeft aan dat 
bij de thuiswedstrijden van ARC 1 verplicht is (voor, tijdens en kort na de wedstrijd). Daarna 
kan er weer gewoon in glazen geschonken worden. Irma zal dit verder bespreken met Leen 
de Knegt. 
 
Piet Groenendijk vraagt waarom de deuren naar het terras bij mooi weer niet geopend zijn. 
Ook dit zal Irma bespreken met Leen de Knegt, zodat de deuren geopend worden. 
 
Wouter Sjerp geeft aan dat er door het fasen voetbal bij de jongste jeugd de kampioenen 
niet meer gehuldigd worden. Cees Jan van Leeuwen geeft aan dat aan het einde van dit 
seizoen alle kampioenen gehuldigd zullen worden.  
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Sluiting 
 
Tenslotte sluit de voorzitter rond 22.27 uur de vergadering. Zij nodigt de leden uit om tijdens 
een drankje (aangeboden door het bestuur) nog even na te praten over de vergadering. 

 


